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Met deze brief geef ik antwoord op enkele openstaande vragen/opmerkingen onder toezegging TCG 

335 m.b.t. de DGP in Zandvoort editie 2023.  

 

Communicatie doorlaatbewijzen 

Door de fractie van Liberaal Bloemendaal is aangedrongen op een betere communicatie over de 

noodzaak van doorlaatbewijzen onder de bewoners van de gebieden die daar wonen. 

De gemeente zal op korte termijn deze bewoners huis aan huis een informatiebrief doen toekomen, 

net als bij voorgaande edities is gebeurd. In een later stadium zal ook vanuit organisator DGP een 

informatiebrief huis aan huis worden verspreid, alvorens de doorlaatbewijzen daadwerkelijk verstuurd 

worden naar deze bewoners. 

 

Lege bussen over de Zeeweg 

Door de fractie van Hart voor Bloemendaal is opgemerkt dat over de Zeeweg regelmatig lege bussen 

reden en dat dit busverkeer voorkomen moet worden omdat de meeste mensen met de trein naar 

het evenement gaan. 

De gemeente heeft hier geen invloed op. Organisator DGP bepaalt op basis van hun modal split hoe 

bezoekers verdeeld worden over de verschillende modaliteiten. De gemeente is, samen met andere 

wegbeheerders, verantwoordelijk voor het nemen van verkeersbesluiten. 

 

Kosten-batenanalyse 

Door de fractie van Groen Links is gevraagd om een kosten-batenanalyse van het evenement voor 

de gemeente Bloemendaal en de vraag of de kosten worden afgewenteld op de Bloemendaalse 

bewoners.  

Het is voor de gemeente niet eenvoudig om een kosten-batenanalyse op te stellen. Zowel de kosten 

als (eventuele) baten zijn namelijk niet uitsluitend in geld uit te drukken. Deze kosten worden mede 

gemaakt om de gemeentelijke taak op het gebied van verkeersveiligheid en openbare orde en 

veiligheid voor haar inwoners en bezoekers te kunnen garanderen. 
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Ook bij andere evenementen zijn deze kosten niet altijd en geheel te verhalen op de organisatoren. 

Het is daarom niet uit te sluiten dat een deel van deze kosten wordt opgebracht door de algemene 

dienst en dus ook via de lokale belastingen bij de bewoners terecht komen. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens burgemeester en wethouders van Bloemendaal, 

 

H. Wijkhuisen 

Wethouder 
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